

List of Nominees for BOD

Short Description of عيسى محمد عبدالخضر على حسين ابراهيم
Mr. Essa holds a Bachelor's in Mechanical Engineering from University of Brighton, UK and a Master's in Engineering with Finance from University College London. Mr. Essa is currently the Vice President- Investments at DICO Group, a large, diversified Group in UAE and prior to joining the Group he worked for Deloitte for their Audit & Assurance and Financial Advisory Services in UAE.

Short Description of حسين على حبيب سجواني

Mr. Hussain Sajwani is the founder and Chairman of the global property development company, DAMAC Properties and the DAMAC Group. Mr. Sajwani is a pioneer of the Middle East's property market. In the mid-90s, he privately built hotels to accommodate the influx of people coming to Dubai for business and trade. In 2002, he identified the market opportunity and established DAMAC Properties which has grown to become one of the largest property development companies in the Middle East and further afield. As an astute businessman and investor, Mr. Sajwani also has a proven track record in the global equity and capital markets through his private investment division. Under this strategic investment division, he currently holds portfolios of securities in a number of regional and global markets. The DAMAC Group focuses on investments in private equities, mergers and acquisitions and holds majority and minority holdings in publicly traded companies and industries like luxury fashion, real estate, hospitality, manufacturing and more.

Short Description of شوقي حمدان حبيب سجواني

Dr. Shawqi Sajwani is an independent consultant in the field of quality management. He started his career at Dubai Aluminum Co. (Dubal) after working for 20 years at Dubal, he joined Dubai Holding as Group Director Business Excellence and subsequently then went on to become the CEO at Al Hassan Engineering Co. SAOG in Oman. He holds a bachelor's in engineering from USA. A master's degree in quality management from Australia. And doctorate degree in the field of Business Excellence from USA.

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

نبذة مختصرة عن المترشح: عيسى محمد عبدالخضر على حسين ابراهيم
الفاضل/ عيسى حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة برايتون، المملكة المتحدة، وكذلك شهادة الماجستير في الهندسة المالية من كلية لندن الجامعية. ويشغل الفاضل/ عيسى حاليا منصب نائب رئيس مجموعة دايكو، وهي مجموعة كبيرة وذات استثمارات متنوعة في دولة الإمارات العربية المتحدة، وقبل انضمامه إلى المجموعة عمل لدى ديلويت حيث أشرف على خدمات التدقيق وتأكيد صحة الإفصاحات والاستشارات المالية في دولة الإمارات العربية المتحدة.

نبذة مختصرة عن المترشح: حسين على حبيب سجواني

الفاضل/ حسين سجواني هو مؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة التطوير العقاري العالمية، داماك العقارية ومجموعة داماك. والفاضل/ سجواني هو أحد رواد سوق العقارات في الشرق الأوسط. وفي منتصف تسعينيات القرن الماضي، قام ببناء فنادق خاصة لاستيعاب تدفق الأشخاص القادمين إلى دبي للعمل والتجارة. وفي سنة 2002، كانت هناك فرصة ملائمة في السوق فأنشأ شركة داماك العقارية التي شهدت نموا مطردا لتصبح إحدى كبريات شركات التطوير العقاري في الشرق الأوسط وخارجه. يتمتع الفاضل/ سجواني أيضا، بصفته رجل أعمال ومستثمر ماهر، بسجل حافل من النجاحات في أسواق الأسهم ورأس المال العالمية من خلال استثماراته الخاصة. وهو يمتلك حاليا، بفضل هذا الاستثمار الاستراتيجي، محافظ استثمارات أوراق مالية في عدد من الأسواق الإقليمية والعالمية. وتركز مجموعة داماك على الاستثمارات في الأسهم الخاصة وعمليات الدمج والاستحواذ وتمتلك حصص أغلبية وحصص أقلية في شركات متداولة للعموم تعمل في مجال صناعات مختلفة مثل الأزياء الفاخرة والعقارات والضيافة والتصنيع وغير ذلك.

نبذة مختصرة عن المترشح: شوقي حمدان حبيب سجواني

الدكتور شوقي سجواني هو استشاري مستقل في مجال إدارة الجودة. وقد بدأ حياته المهنية في شركة دبي للألمنيوم (دوبال) حيث قضى فيها 20 سنة، ومن بعد ذلك انضم إلى دبي القابضة ليشغل وظيفة مدير التميز في الأعمال بالمجموعة، وتدرج في الوظائف العليا ليصبح الرئيس التنفيذي لشركة الحسن الهندسية ش.م.ع.ع في سلطنة عمان. الدكتور شوقي حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة من الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة الماجستير في إدارة الجودة من أستراليا، وشهادة الدكتوراه في التميز في الأعمال من الولايات المتحدة الأمريكية.

عبدالرضا مصطفى عبدالرضا سلطان
Widely respected for entrepreneurial and business turnaround skills, Mr. Abdulredha Mustafa Sultan is an astute businessman with an impeccable reputation within the business community in the Sultanate of Oman and internationally. Mr. Abdulredha, who holds a bachelor's degree in finance from San Diego State University, USA, has also attended multiple executive courses in leadership, investments, business analysis and management. Mr. Abdulredha Sultan is the Managing director of Mustafa Sultan Enterprises since 1993. He is a Board Member of several public companies in Oman and had been on the board of many companies abroad. He has about three decades of experience in various senior management positions, promoter or board directorship. Other achievements include: Honorary Consul of the Republic of Finland in Oman Founder Member of YPO – Young Presidents' Organization. Board Member of OBS (Omani British Society).

عذارى حارب مسعود التوبى
Short Description of
Ms. Adhari holds an MSc in Investment and Finance from Queen Mary University, London, UK, with distinction, Ms. Adhari also earned a BSc in Finance from Sultan Qaboos University, where she achieved recognition on the Dean's Honor List. Leveraging her solid educational background, Adhari embarked on a successful career journey at the Oman Investment Authority. Beginning as an Analyst in Cash Management, she swiftly transitioned to overseeing and managing Special Purpose Vehicles (SPVs) and their tax implications. Ms. Adhari's expertise also extended to the Performance Analysis and Reporting division. Presently, in her role as a Senior Associate in the Treasury Team, she makes significant contributions to effectively managing OIA Companies' debt exposure.

سفيان عدنان سامى الخطيب
Short Description of
Mr. Sofyan has over 40 years of experience in the catering and hospitality industry in the Middle East. He graduated with a bachelor's degree in business administration and Hotel Administration from University of Jordan. Mr. Sofyan has been the

نبرة مختصرة عن المترشح: عبدالرضا مصطفى عبدالرضا سلطان يحظى الفاضل/ عبد الرضا مصطفى سلطان باحترام واسع النطاق لمهاراته في ريادة وتطوير الأعمال، وهو رجل أعمال ماهر يتمتع بسمعة جيدة في مجتمع الأعمال في سلطنة عمان وعلى المستوى الدولي. الفاضل/ عبد الرضا حاصل على شهادة البكالوريوس في العلوم المالية من جامعة ولاية سان دييغو بالولايات المتحدة الأمريكية، وقد شارك أيضًا في العديد من الدورات التنفيذية في القيادة والاستثمارات وتحليل الأعمال والإدارة. ويشغل الفاضل/ عبد الرضا سلطان منصب العضو المنتدب لمؤسسات مصطفى سلطان منذ سنة 1993. وهو عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات العامة في سلطنة عمان، وسبق له أن شغل منصب عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات في الخارج. كما أن لديه خبرة تمتد إلى ثلاثة عقود تقريبًا في العديد من الوظائف الإدارية العليا / أو كمساهم مؤسس / أو عضو مجلس الإدارة. ومن بين المناصب الأخرى التي يتقلدها الفاضل/ عبد الرضا نذكر ما يلي: □ القنصل الفخري لجمهورية فنلندا في سلطنة عمان □ عضو مؤسس في منظمة الرؤساء الشباب. □ عضو مجلس إدارة الجمعية العمانية البريطانية.

نبرة مختصرة عن المترشح: عذارى حارب مسعود التوبى الفاضلة/ عذارى حارب مسعود التوبى حصلت على شهادة الماجستير بدرجة امتياز في الاستثمار والمالية من جامعة Queen Mary، المملكة المتحدة، وكذلك بكالوريوس في المالية بتفوق من جامعة السلطان قابوس. تمتلك الفاضلة/ عذارى حارب مسعود التوبى خبرة مهنية لأكثر من 10 سنوات في جهاز الاستثمار، حيث بدأت بوظيفة محللة في إدارة النقد والسيولة بالجهاز، ثم إلى إدارة الشركات ذات الأغراض الخاصة والضرائب، ثم إدارة الأداء والتقارير في جهاز الاستثمار العماني. وتشغل الفاضلة/ عذارى حارب مسعود التوبى منصباً مسؤولة أولى في قسم الخزينة بجهاز الاستثمار العماني حيث تعمل على إدارة قروض الشركات التابعة لجهاز الاستثمار العماني.

نبرة مختصرة عن المترشح: سفيان عدنان سامى الخطيب

Group Director of Global Logistic Services Company Co. LLC since 1989. The company specializes in comprehensive solutions for engineering, procurement, and construction (EPC) and provision of catering and support services for clients in a number of industries including oil and gas, hospitality and educational institutions, amongst others. In his role, Mr. Sofyan oversees the business development and operating strategies of the business, which spans the MENA region. Mr. Sofyan is currently on the board of several private and public companies in MENA, including Al Anwar Ceramic Tiles Co. SAOG and Damac Properties.

يتمتع الفاضل/ سفيان بخبرة تزيد عن 40 سنة في مجال المطاعم والضيافة في الشرق الأوسط. وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال والفنادق من الجامعة الأردنية. يشغل الفاضل/ سفيان منصب مدير المجموعة لشركة الخدمات اللوجستية العالمية منذ سنة 1989، وهي شركة متخصصة في الحلول الشاملة للهندسة والمشترريات والإنشاء وتقديم خدمات التمويل والدعم للعملاء في عدد من الصناعات بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، النفط والغاز والضيافة والمؤسسات التعليمية. وبحكم منصبه، يتولى الفاضل/ سفيان الإشراف على تطوير الأعمال واستراتيجيات التشغيل للشركة التي تمتد عبر منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا. يشغل الفاضل/ سفيان حاليًا منصب عضو مجلس إدارة في عدد من الشركات الخاصة والعامة في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، بما في ذلك شركة الأنوار لبلاط السيراميك ش.م.ع وشركة داماك العقارية.

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.ر)



